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Abstract:

the study aimed to estimate an economic standard model for the determinants of
agricultural production in Algeria. The results showed a positive correlation
between the area of arable land as well as imports of agricultural processing
goods in terms of the volume of agricultural production.lt is also necessary to pay
a closer attention to rural development to ensure that the agricultural sector
benefits from the labor force and enhances the capacities of agricultural
producers through the provision of appropriate insurance services which include
all risks exposure to the level of the agricultural side.

Keyword :food securityl, agricultural development2, determinants of agricultural
production 3

Résume :

Cette étude vise a estimer un modéle économétrique des déterminants de la
production agricole en Algérie, les résultats indique une relation positive enter
des terres arables insi que les importations des biens d’équipements agricoles en
termes de volume de production agricole, ce qui appelle a la nécessité de garantir
la sécurité de l'eau et le défi de la technologie moderne pour développer des
terres agricoles, ainsi que l'attention portée au développement rural pour assurer
le bénéfice du secteur agricole du travail et renforcer les capacités des
producteurs agricoles Fourniture de services d’assurance appropriés comprenant
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tous les risques pouvant étre exposés au niveau agricole.

Mots-clés : Sécurité alimentairel, Développement agricole2, Déterminants de la
production agricole3.
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